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RG.0002.27.2021 

 

Protokół  Nr XXVII/2021 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 25 listopada 2021 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 1003, a zakończyła o godz. 10561. 

 

Ad. I. Godz. 1003 

Sesję Rady Gminy otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rybak, który powitał 

przybyłych radnych i zaproszonych gości. W oparciu o listę obecności i system głosowania 

cyfrowego stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (nieobecny radny Edward Wermiński). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1004 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rybak przedstawił  proponowany program sesji. 

W związku z brakiem  uwag i propozycji zmian do porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady  

Gminy poddał  go pod głosowanie. 

W głosowaniu  porządek obrad  został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 22 września 2021r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021 - 2023, 

2) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w gminie Radomyśl nad Sanem na lata 2021 - 2023, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, 
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4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

5) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą  środków komunikacji 

elektronicznej, 

7) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem, 

8) zmian w uchwale budżetowej na rok 2021. 

     VI.   Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

     VII.    Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VIII. Zakończenie XXVII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 1006      

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 

22.09.2021r.  znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został 

przesłany drogą mailową wszystkim radnym. Protokół jest  również dostępny na stronie 

internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z sesji Rady Gminy  z dnia 22.09.2021r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 1007 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz  odnosząc się do wniosków zgłoszonych na sesji Rady Gminy odbytej 

w dniu 22.09.2021r. i Komisji Stałych poinformował o stanie ich realizacji: 

 

Wnioski radnej Marzeny Garbacz:  

http://www.radomysl.pl/
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1. „ Wnioskuję o naprawę pobocza przy drodze wojewódzkiej (na wysokości cmentarza w Woli 

Rzeczyckiej). Obecna sytuacja stwarza zagrożenie w ruchu drogowym, ponieważ samochody w 

celu ominięcia dołów i nierówności zjeżdżają na przeciwny pas ruchu.” 

Odpowiedź: 

Wniosek został skierowany do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Stalowej Woli. RDW w odpowiedzi 

poinformował, że naprawa pobocza zostanie dokonana przed okresem zimowym.  

2. „ Wnioskuję o wykonanie infrastruktury (chodnik + przejścia dla pieszych) w Dąbrowie 

Rzeczyckiej przy drodze wojewódzkiej nr 855 (skrzyżowanie  w kierunku Kraśnika). Powstałe 

przy tym skrzyżowaniu obiekty handlowe znacznie zwiększyły natężenie ruchu, a tym samym 

zwiększyło się ryzyko wypadkowości. Sytuacja ta jest szczególnie uciążliwa dla osób starszych i 

pieszych.” 

Odpowiedź: 

Wniosek został skierowany Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Na dzień dzisiejszy 

brak odpowiedzi. 

 

Wnioski z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa odbytego  

w dniu 20 września 2021 roku. 

 

3. Radny Sylwester Polanowski w związku z wnioskiem mieszkańców zgłoszonym na zebraniu 

wiejskim w Nowinach zawnioskował o postawienie małej wiaty przystankowej na wysepce przy 

drodze wojewódzkiej w tej miejscowości w celu poprawy bezpieczeństwa i komfortu osób 

korzystających z przystanku. 

Odpowiedź: 

Informacja o przystankach autobusowych w ciągu dróg wojewódzkich na terenie gminy: 

- Przystanki autobusowe (słupek z oznaczeniem poziomym na jezdni) – 34 szt. 

- Przystanki autobusowe (z wiatą bez zatoki z oznaczeniem poziomym na jezdni) – 7 szt. 

- Przystanki autobusowe  (zatoka autobusowa z wiatą przystankową) – 12 szt. 

Nie ma przystanków na żądanie. 

Sprawa budowy wiat przystankowych będzie rozważona kompleksowo poprzez ich montaż  w 

pasie drogi wojewódzkiej lub poza nim we wszystkich miejscach gdzie brakuje wiat. Postawienie 

wiat wymaga pozwoleń na budowę i uzgodnień z zarządcą drogi. 

 

4. Radny Ryszard Zbydniowski na wniosek mieszkańców m. Łążek Chwałowski wystąpił o 

usunięcie dziury  w nawierzchni  na skrzyżowaniu dróg w tej miejscowości. 

Odpowiedź: 
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Ubytek zostanie usunięty przed okresem zimowym. Wójt wystąpił do starostwa powiatowego o 

interwencję w sprawie naprawy tego miejsca przez firmę przeprowadzającą remont mostu na 

drodze powiatowej relacji Irena – Borów. Prawdopodobnie ubytek powstał w związku ze 

wzmożonym ruchem pojazdów przez drogę w  Łążku  Chwałowskim, stanowiąca obecnie objazd 

utworzony dla ominięcia remontu mostu.  

 

5. Przewodniczący Komisji Krzysztof Sioda zawnioskował o naprawę dziur na drodze gminnej do 

Turków w Woli Rzeczyckiej. 

Odpowiedź: 

Ubytki zostaną usunięte przed okresem zimowym. 

 

Wniosek z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych odbytego                               

w dniu  20 września 2021 roku 

 

6. Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński w odniesieniu do projektów uchwał Rady 

Gminy dotyczących zbycia bezprzetargowego nieruchomości wystąpił z wnioskiem o rozważenie 

możliwości przekazania do kompetencji Wójta Gminy spraw związanych ze zbyciem w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości o małych powierzchniach m.in. służących poprawie warunków 

zagospodarowania działki sąsiedniej.  

 

Wniosek przyjęty na sesji 

W kwestii samodzielnej decyzji Wójta Gminy w zakresie sprzedaży nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej wprowadzić zapis mówiący o górnej granicy powierzchni tj. do 5 ar włącznie. 

Podjęcie decyzji o zbyciu  bezprzetargowym nieruchomości o pow. większej niż 5 ar pozostawić 

do kompetencji Rady Gminy. 

Odpowiedź: 

Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami (art.37 ust. 2 pkt 6) nieruchomości mogą być 

zbywane bez przetargu jeżeli są zbywane między innymi na poprawę warunków 

zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej. 

Zastosowanie ograniczenia powierzchni nieruchomości w obecnym stanie prawnym jest nie 

zasadne, można zastosować ograniczenie tylko do sytuacji gdy zbywane nieruchomości nie 

mogą być zagospodarowane jako odrębne  nieruchomości. W obecnym stanie prawnym 

ograniczenie nie jest możliwe.  

Będąc przy głosie wójt poinformował, że w dniu dzisiejszym będą wręczane promesy dla 

gmin z powiatu stalowowolskiego potwierdzające przyznanie funduszy z Rządowego Programu 
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„Polski Ład”. Funduszami zawiaduje Bank Gospodarstwa Krajowego. Gmina do programu złożyła 

dwa wnioski. Pierwszy dotyczył kontynuacji modernizacji Stacji Uzdatniania Wody w Radomyślu 

i Chwałowicach i opiewa na kwotę 6 mln. zł. Drugi wniosek, w ramach którego gmina otrzyma 2 

mln. zł. tyczy się zadań  na drogach gminnych oraz przebudowy mostu na Łukawicy w Rzeczycy 

Okrągłej. Gmina jest przygotowana projektowo na remonty dróg. Natomiast projekty techniczne 

modernizacji obydwu stacji zostaną opracowane przez firmę do końca br. 

 Radna Justyna Szwedo w związku z interwencją mieszkańców poinformowała o 

przypadkach niezatrzymywania się kierowców PKS na oznaczonym poziomo przystanku 

zlokalizowanym obok posesji  L. Habera w Woli Rzeczyckiej. Wg kierowców na tym przystanku 

autobusy nie mogą się zatrzymywać. 

Wójt powiedział, że nie ma żadnych ograniczeń ani zakazów, aby kierowcy PKS nie mogli 

zatrzymywać się na przystankach oznaczonych poziomo. Są to przystanki będące w organizacji 

ruchu, nie będącymi przystankami na „żądanie” i kierowcy mają obowiązek zatrzymywać się na 

nich. Sprawę należy wyjaśnić w PKS. 

Radna Lucyna Jurkiewicz zwróciła uwagę na niewłaściwą lokalizację przystanku w 

Antoniowie na krótkim odcinku drogi wojewódzkiej między dwoma zakrętami. Radna powiedziała, 

że gmina nie ustala miejsca przystanków, ale lokalizacja tego przystanku to zły pomysł. 

Wójt odpowiedział, że przystanek musi spełniać wymogi bezpieczeństwa i być 

zatwierdzony przez wiele służb w projekcie organizacji ruchu, w tym policję i zarządcę drogi. 

Trudno jest stwierdzić czy jest to dobre rozwiązanie, ale zapewne zgodne z przepisami, skoro 

został zatwierdzony i postawiony. 

 

Ad. V/1. Godz. 1021 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2021 - 2023 przedstawiła Kierownik GOPS Magdalena Nowak - Wojtala. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rybak zarządził 

głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/224/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 1025 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w gminie Radomyśl nad Sanem 

na lata 2021 – 2023 przedstawiła Kierownik GOPS Magdalena Nowak - Wojtala. 
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Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rybak zarządził 

głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/225/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 1028 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik 

Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Stanisław Rybak poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/226/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 1031 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi przedstawiła Kierownik 

Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rybak zarządził 

głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/227/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 1032 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty za pojemnik o 

określonej pojemności przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 

Komisje Stałe zaopiniowały projekt uchwały wraz z zaproponowanymi stawkami pozytywnie. 
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Kierownik przedstawiła zaproponowane przez Wójta Gminy nowe propozycje stawek opłat za 

pojemnik od właścicieli nieruchomości na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne: 

 

a) Stawki za pojemnik za odpady zbierane selektywnie z nieruchomości na której nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady: 

1) Pojemnik o pojemności 120 l. 

Propozycja Wójta – 20,00 zł. (dotychczasowa stawka – 6,50 zł.) 

2) Pojemnik o pojemności 240 l. 

Propozycja Wójta – 40,00 zł. (dotychczasowa stawka – 13,00 zł.) 

3) Pojemnik o pojemności 1100 l. 

Dotychczasowa stawka – 61,00 zł.  

Propozycja Wójta – 183,33 zł. (dotychczasowa stawka – 61,00 zł.)  

Nie zgłoszono innych propozycji stawek opłat. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rybak poddał stawki pod głosowanie. 

W głosowaniu stawki przyjęto – 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

b) Stawki podwyższone za pojemnik za odpady zbierane nieselektywnie: 

1) Pojemnik o pojemności 120 l. 

Propozycja Wójta – 40,00 zł. (dotychczasowa stawka – 13,00 zł.)  

2) Pojemnik o pojemności 240 l. 

Propozycja Wójta – 80,00 zł. (dotychczasowa stawka – 26,00 zł.)  

3) Pojemnik o pojemności 1100 l. 

Propozycja Wójta – 366,66 zł. (dotychczasowa stawka – 122,00 zł.)  

Nie zgłoszono innych propozycji stawek opłat. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał stawki pod głosowanie. 

W głosowaniu stawki przyjęto – 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rybak poddał go pod głosowanie przedstawiony 

projekt uchwały wraz z przyjętymi stawkami. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

Uchwała Nr XXVII/228/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6. Godz. 1039 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
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nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą  środków komunikacji 

elektronicznej przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/229/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/7. Godz. 1041 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rybak zarządził 

głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/230/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/8. Godz. 1044 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2021 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radna Marzena Garbacz zapytała czy są jakieś informacje odnośnie dofinansowania drogi na 

osiedlu w Dąbrowie Rzeczyckiej. 

Wójt Gminy odpowiedział, że będą zapewnione możliwości finansowe na realizację tej drogi. Na 

razie nie ma informacji co do rozstrzygnięć z Rządowego Programu Polski Ład, do którego gmina 

złożyła wniosek o przyznanie dotacji w ramach promesy na remont dróg,  w tym tej drogi oraz 

remont mostu w Rzeczycy Okrągłej.  

Poza tym droga została zgłoszona do Funduszu Dróg Samorządowych. Lista rankingowa 

wojewody podkarpackiego wniosków złożonych przez gminy zostanie zatwierdzona do końca 

listopada, a w kolejnym etapie ostatecznie zatwierdzona przez premiera. 

Wójt dodał, że droga może też być dofinansowana z PROW w wysokości 75% wartości zadania. 

Reasumując Wójt powiedział, że ta droga na pewno zostanie zmodernizowana w przyszłym roku. 

Podobnie będą realizowane inne drogi, na które gmina jest przygotowana projektowo i na które 

są i będą pozyskiwane dotacje. Wójt podał tu dla przykładu ostatnio wykonaną, w ramach 

usuwania skutków powodzi, drogę w Witkowicach, sfinansowaną w całości  ze środków z 

Funduszu Solidarności, pozyskanych przez wojewodę i przekazanych gminie. 
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Wójt przypomniał też o modernizacji drogi Chwałowice – Łążek Chwałowski, która będzie 

remontowana przy wsparciu dotacji pozyskanej Funduszu Dróg Samorządowych, w ramach 

której gmina otrzyma środki w wysokości 50 % wartości zadania. Okres finansowania tej drogi 

wynosi 3 lata.   Na zadanie został ogłoszony przez gminę przetarg, a otwarcie ofert nastąpi 

29.10.br.  

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław 

Rybak poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXVII/231/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 1053 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Rybak oraz Wójt Gminy Jan Pyrkosz  

przedłożyli informację ze złożonych oświadczeń majątkowych. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy, w imieniu Przewodniczącego Rady Gminy Edwarda 

Wermińskiego, udzielił informacji na temat złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych za 

2020r. 

Do złożenia oświadczeń majątkowych za 2020 rok zobowiązanych było 14 radnych. Wszystkie 

oświadczenia majątkowe wpłynęły w przewidzianym,  ustawowym terminie.  

     Przewodniczący Rady Gminy złożył oświadczenie majątkowe Wojewodzie Podkarpackiemu – 

oświadczenie zostało przesłane Wojewodzie Podkarpackiemu w dniu 23.04.2021r.  

     Po dokonaniu analizy treści oświadczeń majątkowych złożonych za 2020r. przez radnych 

Gminy Radomyśl nad Sanem i porównaniu z danymi zawartymi w oświadczeniach majątkowych 

złożonymi w 2020 r. – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że nie ma żadnych przesłanek, 

aby podjąć wobec któregoś z radnych czynności określone w art.24 h ust.9 ustawy o samorządzie 

gminnym. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że do złożenia oświadczeń majątkowych 

zobowiązanych było 19 osób. Oświadczenia majątkowe w liczbie 19 wpłynęły w ustawowym 

terminie. 

Po dokonaniu analizy oświadczeń nie stwierdzono konieczności podejmowania czynności 

określonych w art. 24 h ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym. 

Wójt nadmienił, że jego oświadczenie majątkowe w dniu 27.04.21r. zostało przesłane do 

Wojewody Podkarpackiego. 

 

Ad. VII. Godz. 1055 

Interpelacji, zapytań radnych nie było. 
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Podczas  sesji zgłoszono pisemne wnioski o treści: 

Wnioski radnego Rafała Czajkowskiego:  

1.„ Na prośbę mieszkańców m. Rzeczyca Długa proszę o wykonanie oświetlenia wzdłuż drogi 

gminnej, przy której znajdują się domy nr 1,2,3 (droga do P. Jerzego Gorczycy – zasłużonego 

mieszkańca wsi, gminy). Jest to bardzo ważna sprawa ze względu bezpieczeństwa oraz komfortu 

przemieszczania się.” 

2. Wniosek dot. wykonania odwodnienia wzdłuż nowo wybudowanej drogi utwardzonej 

kamieniem w m. Musików. Wniosek w załączeniu. 

 

Ad. VIII. Godz. 1056 

Na tym zakończono obrady XXVII sesji Rady Gminy. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                                    Stanisław Rybak 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 


